
 

 

 

ZÁPIS Z PRŮBĚHU CANISTERAPEUTICKÝCH ZKOUŠEK  

 

místo konání: dětské dopravní hřiště města Vyškov 

zahájení CT zkoušek: 9.30 hod. 

počet zúčastněných vůdců: 10 

počet zkoušených jedinců: 12 

zastoupení jednotlivých plemen:  

4x Golden Retriever 

2x Sheltie 

1x Staforšírský teriér - zkoušený 2x 

1x Velký švýcarský salašnický pes 

1x Bavorský barvář 

1x Maďarský krátkosrstý ohař 

1x kříženec 

psů: 3 

fen:  8 (1fenka testovaná s vůdkyní a vůdcem) 

 

V sobotu jsme se sešli na Dětském dopravním hřišti města Vyškov. Po srazu byla provedena 

řádná veterinární přejímka, všichni psi i feny byli řádně zkontrolováni dle čipů. Ty souhlasily 

se zápisem v OP nebo pasem pro malá zvířata. 

Veterinární přejímku provedla paní doktorka Michaela Trněná.  

Po veterinární přejímce byly zahájeny samotné canisterapeutické zkoušky.  

Před první disciplínou ještě proběhlo seznámení členů s posláním canisterapie, co se od 

odzkoušených vůdců a jejich svěřenců očekává. Kontaktní místa si členové hledají sami, 

případně jsou požádání o případnou návštěvu zařízení, které má o canisteapii zájem a svůj  

požadavek vznesou přes náš spolek. Dále pak byli seznámeni s veterinárními  opatřeními, 

které by měli dodržovat, jako je řádná vakcinace, a to nejen proti vzteklině, ale i proti dalším 

chorobám. Kladen byl důraz i na pravidelné odčervování (4x do roka) a antiparazitární 

opatření proti ektoparazitům. 

Po té už se přešlo k testování jednotlivých disciplín dle schváleného zkušebního řádu. 

Všichni jedinci se svými vůdci prošli na jedničku. 

Když prošli všichni jedinci testovanými disciplínami a úspěšně test složily, bylo jim 

zapůjčeno označení pro psa s logem spolku a označením canisterapeutický pes a certifikát, 

dále vůdci dostali tričko s logem spolku, pamlsky zn. Candies, které byly z části pořízeny 

spolkem a z části byly darovány společností CANDY, také si odnesli vodítko a drobnost od 

spolku. 

Tímto chci poděkovat paní doktorce za veterinární přejímku, paní Zourkové za asistenci a 

nachystání zázemí pro samotné CT zkoušky. 

Díky grantu společnosti AVAST mohl náš spolek pořídit označení, vodítka, trička atd. Tímto 

chci společnosti AVAST za všechny členy poděkovat. 

Všem přeji příjemné chvíle s klienty různých zařízení. 

 

 

 


